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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:1089 Om- och tillbyggnad av Tidaholmsanstalten

Vid ett besök på Tidaholmsanstalten framkom det att flera av Kriminalvårdens 
byggprojekt har stannat upp. Anledningen är att Kriminalvården och 
Specialfastigheter, det statliga fastighetsbolag som äger och förvaltar flertalet 
anstalter, inte kommer överens i hyresfrågan. Utbyggnaden av fängelseplatser 
på överbelagda anstalter står alltså still eftersom två myndigheter inte kommer 
överens. 

Vi vet att överbelagda anstalter är ett stort problem. Brist på fängelseplatser 
leder till stora påfrestningar både för de intagna och för personalen. Det 
återfallsförebyggande arbetet påverkas negativt, och situationen innebär även i 
övrigt ett ineffektivt resursutnyttjande. 

I takt med att riksdagen fattar fler beslut om att skärpa påföljden för ett flertal 
brott är det också uppenbart att behovet av fängelseplatser ökar ytterligare. Det 
är helt orimligt att tro att vi ska kunna komma åt kriminaliteten om vi inte 
satsar på hela den brottsbeivrande kedjan. Står utbyggnaden och upprustningen 
av våra fängelser still så kommer det att påverka det återfallsförebyggande 
arbetet negativt. Att utbyggnaden och upprustningen dessutom står still 
eftersom en statlig myndighet inte kan komma överens med en annan statlig 
myndighet är helt oacceptabelt. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Hur tänker regeringen lösa den uppkomna situationen mellan Kriminalvården 
och Specialfastigheter som för närvarande innebär att ut- och ombyggnaden av 
våra anstalter helt har upphört i flera fall?

………………………………………

Johan Hedin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-03-13
Besvaras senast
2020-03-25 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


